
Zápis z 5.schůze zastupitelstva obce Hodětín ze dne 31.5.2019 

 

 

 

 

Přítomni: Josef Čihař,  Jitka Kalousková,  Martin Hájíček, Zdeněk Drs, Miloš Bohuslav,  

 

Oluveni: Marie Lempachová, Miroslav Dopita 

 

Ověřovatelé zápisu: Martin Hájíček, Miloš Bohuslav. 

 

 

Zapisovatel: Jitka Kalousková 

 

Program: 

1.  Úvod 

2.  Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

3.  Zápis minulé schůze ZO 

4.  Rozpočtové opatření 

5.  Kanalizace Nová Ves 

6.  Nabidka chodníku ke Komárovu 

7.  Budova bývalé školy 

8.  Okna budovy bývalé školy-POV 

9.  Palivové dřevo 

10. Dětský den, Loučení s létem 

11.Závěr 

 

 

1. Schůzi zahájil starosta p. Josef Čihař v 18:10 hod, přivítal všechny přítomné a konstatoval 

zastupitelstvo usnášení schopným.  

 

 

2. Ověřovateli zápisu byli určeni Martin Hájíček, Miloš Bohuslav.. Zapisovatelem byla určena 

p. Jitka Kalousková 

 

 

 

3. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zápisem minulé schůze a souhlasilo se všemi body 

jednání.  

 Usnesení č.27 /2019 

Zápis z minulé schůze 

Hlasování: pro 5 proti 0,zdržel se 0. 

 

 

 

4.  Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s rozpočtovým  opatření č. 6 a 7 dle přílohy. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  RO č 6 a 7. 

Usnesení č.28 /2019 

Rozpočtové opatření 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  



  

5.Kanalizace Nová ves .Zastupitelé obce byli seznámeni se stavem stávající kanalizace v obci. 

Po zjištění skutečného stavu ZO bere na vědomí nutnou opravu části kanalizace.  

Usnesení č. 29/2019 

ZO bere na vědomí 

 

6.  Zastupitelstvo obce projednalo návrh nabídky ke zhotovení chodníku ke Komárovu na 

parcele č.1029/5.Rozhodli a vybrali ke zhotovení stavby firmu Proxma. 

Usnesení č. 30/2019 

Chodník ke Komárovu 

Hlasování: pro 4 proti 0,zdržel se 1. 

  

  

7..  Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s cenovou nabídkou na zhotovení bytových jednotek 

v budově bývalé školy. Po zvážení všech okolností ZO vzalo zprávu na vědomí s tím ,že 

případná rekonstrukce proběhne v průběhu dalších let dle možností čerpání dotací. 

Usnesení č.31/2019  
 ZO bere na vědomí 

 

8. Okna budovy bývalé školy. 

 Zastupitelstvu byla předložena schválená nabídka dotace na výměnu oken na budově bývalé 

školy. Dotace byla schválena na částku 215tisíc korun. Miloš Bohuslav. Miloš Bohuslav. 

Miloš Bohuslav. Miloš Bohuslav. Miloš Bohuslav.Zastupitelé rozhodli tuto dotaci využít a 

výměnu oken na budově bývalé školy uskutečnit na základě výběrového řízení. ZO nechá 

dále vypracovat projektovou dokumentaci o stavu nosnosti stávajících stropů v budově. 

Usnesení č.32/2019 

Výměna oken na budově bývalé školy 

Hlasování :pro 5proti 0,zdržel se 0 

 

9 Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s pořadníkem prodeje palivového dřeva. ZO bere 

zprávu na vědomí.  

Usnesení č.33/2019 

Palivové dřevo 

ZO bere zprávu na vědomí. 

  

 

10. Zastupitelsvo bylo seznámeno s plánem a termíny konání Dětského dne a Loučení s létem. 

Usnesení č.34/2019 

ZO bere zprávu na vědomí. 

 

 

11.Závěr. Dalších připomínek nebo doplňků do usnesení nebylo. Návrh na usnesení byl přijat 

všemi přítomnými členy zastupitelstva. Závěr jednání provedl starosta obce v19.05 hod. 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                                          Miloš Bohuslav.  ……………………. 

 

 

                                                                             Martin Hájíček   ………………………….. 

                                                                                                                       



Zapisovatel:                                                        Jitka Kalousková…………………………….. 


